

Webinar Series: Career Theories and Models at Work

# Webinar #2: Career Engagement: Re-Aligning Challenge and Capacity in Chaotic Times

Presented by Roberta Borgen (Neault) & Deirdre Pickerell, Life Strategies Ltd.

Monday, October 19, 2020

- Webinar Q&A Responses: https://bit.ly/35I8PMp
- 10 Tips for Strategic Career Engagement: https://bit.ly/35jS6t1
- Tips for Strategic Career Engagement Workbook: https://bit.ly/31pLc47
- 10 Tips for Maximizing Engagement in Chaotic Times: https://bit.ly/3kiM2ah

CERIC is a charitable organization that advances education and research in career counselling and career development.

Le CERIC est un organisme caritatif voué à la progression de l'éducation et de la recherche en matière d'orientation professionnelle et dèveloppement de carrière.

## **CANNEXUS**

# **CAREER**WISE ORIENTACTION

#### **CAREERING**

## **SUMMER**SKILLS

REVUE JOURNAL OF CANADIENNE DE CAREER DÉVELOPPEMENT DE CARRIÈRE

STUDENT ENGAGEMENT PROGRAM

PROGRAMME DE MOBILISATION DES ÉTUDIANTS AUX CYCLES SUPÉRIEURS

Foundation House, 2 St Clair Avenue East Suite 300 Toronto, Ontario Canada M4T 2T5 416.929.2510

### ceric.ca

CERIC acknowledges the Huron-Wendat. Petun, Haundenosaunee, Anishinaabe and Mississauga Anishinaabe of New Credit share a special relationship to the territory in which our office is located.

Le CERIC reconnaît que les Hurons-Wendat, les Pétuns, les Haundenosaunee, les Anichinabés et les Mississaugas Anichinabés of New Credit ont établi un lien particulier avec le territoire sur lequel notre bureau est situé.